RESPONSIBLE CARE PROMOTION CONFERENCE



郜豫川 Yuchuan Gao

西南化工研究设计院有限公司副总经理 Deputy general manager of Southwest Institute of Chemical Co., Ltd.

郜豫川, 男, 1960年8月, 注册化工工程师、教授级高级工程师、教授级咨询师, 历任西南化工研究设 计院有限公司副总经理、党委副书记、纪委书记。1982年至今,一直从事变压吸附气体分离技术的研究、工业 排放气治理及回收应用、氢能领域氢气生产提纯技术的研究推广等。主持参与的国家"八·五"、"九·五"重点 攻关的课题研究填补了国内空白,负责和参与的大部分研究成果已在工业装置中推广应用,其中有数个项目达 到了国内乃至国际先进水平,获得国务院政府特殊津贴,研究开发成果荣获国家科技进步一等奖一次、四川省 科技进步一等奖两次、四川省科技进步三等奖一次。作为第一发明人和主要发明人获得授权国家发明专利10件, 授权实用新型专利3件。

Yuchuan Gao, male, born in August 1960, registered chemical engineer, professor-level senior engineer, professor-level consultant, served successively as deputy general manager, deputy secretary of Party committee and secretary of discipline inspection commission of Southwest Chemical Research and Design Institute Co., Ltd., Since 1982, he has been engaged in the research of pressure swing adsorption gas separation technology, industrial emission gas treatment and recovery application, hydrogen production purification technology research and promotion in the field of hydrogen energy. Presided over the participation of the national "8 · 5" and "9 · 5". Most of the research results I have been responsible for and participated in have been promoted and applied in industrial installations. Some of the projects have reached the domestic and international advanced level and have won the special government allowance of the State Council. The research and development achievements have won the first prize of National Science and Technology Progress Award once, the first prize of Sichuan Science and Technology Progress Award twice, and the third prize of Sichuan Science and Technology Progress Award once. As the first and main inventor, he has obtained 10 authorized national invention patents and 3 utility model patents.